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November 8-tól az SZTE hon-
lapjáról megtekinthető a jogi kari 
HŐK első honlapja. 

November elejétől már működik 
az az új vizsgára feliratkozási 
rendszer, melyben az oktatók a 
hallgatók igények előzetes fel-
mérése alapján adják meg vizsga-
időpontjaikat. 

Az állandó szociális támogatás 
iránt való pályázatokat a Hallga-
tói Szolgáltatói Irodán november 
14-ig lehet beadni. Fellebbezési 
határidő: november 17. Eredmé-
nyek után érdeklődni november 
20-tól a kari HÖK-ön lehet. 

2000. november 24-én kerül 
megrendezésre az 54. Jogászbál a 
Forrás Szállóban. 

GTK 

Az október 2-12. között lezajlott 
hallgatói önkormányzati választá-
sok e r e d m é n y e s e n zá ru l t ak . 
Az új HÖK elnök Kovács Katalin 
III. éves közgazdász hallgató lett. 
A további a bizottsági helyeket a 
következő kari hallgatók töltik 
be: Szociális Bizottság: Marovka 
Ferenc, Tanulmányi Bizottság: 
Tarjányi Margó, Kulturális Bi-
zottság: Szűrös Kriszta, Pénzügyi 
Bizottság: Halmosi Péter. 

Szegedi menza körkép 
A v a g y h o l e s 

A szegedi diáksajtóban nem vé-
letlenül kapott szárnyra az a 
hír, miszerint a Diáktanya né-
ven működő menza megszűnik, 
illetve átalakul valami egészen 
mássá, pontosabban a termé-
szettudományi kar számítógép-
termévé. A szövevényes ügyet a 
TTK dékánja Dr. Mezősi Gá-
b o r k e z d e m é n y e z t e , m i v e l 
teremszűkében lévén szeretné 
megszerezni a helységet a kar 
s z á m á r a . A D i á k t a n y a , bár 
nem a legjobban prosperáló 
menza Szegeden, megszűnése 
mégis komoly zavarokat okoz-
hatna a diákétkezésben, hiszen 
a többi, így is eléggé zsúfolt ét-
kező még telítettebb lenne, ha 
egyáltalán fogadni tudná a ven-
dégeket. A z ügyben az Egyete-
mi Tanács hivatott határozni 
(minden bizonnyal, november 
hatodikai ülésén, lapzártánk 
után). 

A hallgatók körében, a három 
leglátogatottabb menza, az Irinyi 
Bisztró, a Szote menza és a Diákta-
nya között bár vannak kisebb-na-
gyobb különbségek, mégis ezeket 
nevezhetjük a legpreferáltabb ét-
kezdéknek. 

A Szote menza vezetője kérdé-
sünkre elmondta, hogy ha egy ét-
kezési hellyel kevesebb lenne, va-
lószínű nem tudnák fogadni az így 
megnövekedett vendégsereget, 
hiszen ebédidőben most is gyako-
ri a negyven méteres sor a pénztá-
rak előtt, s bár a kiszolgálás való-
ban gyors, de az étkező helység 
nagysága kevés lenne a vendégek 
számára. 

Az Irinyi bisztró bár kevésbé 
népszerű a hallgatók körében, így 

z ü n k e z u t á n ? 
is elég nagy kapacitással működik. 
A sors fintora, hogy a legnagyobb 
befogadóképessége a Diáktanyá-
nak van, mégis ez tűnik a legke-
vésbé látogatott helynek, főként a 
hiányosságai miatt. (Ez a tény 
azonban még nem hordozza magá-
ban a bezárásra való jogosultságot, 
hiszen Kónya Ferenc, a Diáktanya 
üzemeltetője már hónapokkal ez-
előtt benyújtotta fejlesztési terveit, 
Dr. Tráser Ferencnek, a SZTE 
gazdasági- és műszaki főigazgatójá-
nak, amelyek lendíthetnének az 
étkezde helyzetén.) 

Azt a problémát, hogy a Diákta-
nya megszűntetése súlyos gondok-
kal járna még az ügy kezdeménye-
zője, Dr. Mezősi Károly is elismeri 
és a megoldást egy, az önkormány-
zat által felajánlott telek, a Honvéd 
téri Bőr- és Nemibeteg gondozó 
régi épületének, valamint három, 
itt lévő romos bérlakás helyén fel-
épülő „centrum" létrehozásában 
látja, ami a tervek szerint napi tíz-
ezer embert tudna ellátni. Ez az el-
képzelés már magában is non-
szensz, hiszen egy ilyen objektum 
elkészítése évekbe telne, ha lenne 
rá pénz. A másrészt, napi tízezer 
embert befogadó étkezdére egy-
szerűen nincs szükség, de ha még-
is felépülne egy ilyen jellegű 
monstrum, az szinte monopolizál-
ná a diákétkezést és a többi menza 
menne csődbe. 

A kérdés tehát az, felújítsanak-e, 
illetve korszerűsítsenek-e, egy már 
meglévő étkezdét, vagy átalakítsák 
a helységet számítógépteremmé és 
egy új építkezésbe kezdve hozza-
nak létre valami mást? 

G.Zs. 


